
 

 

Van: Bernard Felix  

Verzonden: dinsdag 25 juli 2017 14:52 

Aan: bestuurssecretariaat 

Onderwerp: evenemententerrein Amsterdam 

 

Ter attentie van het college van burgemeester en wethouders van Haarlem. 

 

Onlangs verschenen er in de pers berichten dat Amsterdam bezig is om in het westelijke gebied een 
groot evenemententerrein te ontwikkelen. Met een maximaal aantal bezoekers tot 100.000 per 
evenement.  

Een aardig artikel uit de Kanaalgraver sluiten we ter illustratie bij. 

De wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder maakt zich al jaren zorgen om de uitbreiding van het aantal 
evenementen in de omgeving. Daarbij gaat het vooral om evenementen waarbij ernstige 
geluidshinder ontstaat. Helaas zijn dat er talrijke! 

Buiten de evenementen die Haarlem zelf organiseert of laat organiseren aan de Veerplas of in het 
Reinaldapark (waarbij overleg gelukkig vaak tot betere resultaten leidt), gaat het om de vele 
luidruchtige festivals in de omgeving als Mysteryland, Dance Valley, Dutch Valley, Awakenings, 
Feestweek Zwanenburg, Feestweek Spaarndam et cetera, waarbij op geen enkele wijze invloed kan 
worden uitgeoefend. 

Juist deze festivals produceren uitzonderlijk veel en langdurig lawaai, dat uitwaaiert over de hele 
regio. De polders en het water (Liede en Mooie Nel) fungeren als klankkast, waardoor vaak letterlijk 
de liederen – of de bassen – te horen zijn in Haarlem-Oost en in het naburige dorp Haarlemmerliede.  

In de zomer is vrijwel elk weekend ergens wel een festival met (flarden) muziek en bonkende 
bastonen te horen – regelmatig afgesloten door een even luidruchtig vuurwerk op de late avond. 
Voeg daarbij de welhaast permanente en ernstige geluidsoverlast van Schiphol en het zal niemand 
verbazen dat de bewoners van de oostelijke regionen in en om Haarlem hoorndol worden van deze 
onwelkome geluidsbelasting.  

Ten overvloede: de wijkraad is absoluut niet tegen een gezellig festival – en dat mag best eens 
hoorbaar zijn – maar vooral de stapeling van last en verregaande overlast is onverteerbaar. Net als 
het feit, dat voor het genot van enkele duizenden een veelvoud daarvan regelmatig en indringend 
overlast ondervindt. 

De wijkraad heeft in het verleden bij de voormalige burgemeester al aangedrongen op regionaal 
overleg ten aanzien van festivals en hun programmering. Helaas heeft dat niet tot veel resultaat 
geleid.  

 

 



 

Nu echter de gemeente Amsterdam zo rigoureus dergelijke evenementen wenst te gaan faciliteren 
en daar kennelijk een goede boterham aan wenst over te houden, is het naar onze mening tijd om 
aan de MRA-bel te trekken. 

 

Wij doen dan ook een klemmend beroep op het Haarlemse college om binnen de mogelijkheden van 
regionaal (veiligheids)overleg en dito MRA-overleg deze zaak aan te kaarten en te zorgen dat 
buurgemeenten geen overlast ondervinden van leuke, massale en financieel interessante feestjes in 
aanpalende gemeentes, dan wel dat de gemeente Amsterdam afziet van dit megalomane plan. 

Tenslotte vragen wij het college om ons regelmatig op de hoogte te willen houden van de stand van 
zaken ten aanzien van de geschetste problematiek. Ook een ontvangstbevestiging stellen wij op hoge 
prijs. 

 

  

 

Mocht u verdere informatie wensen, dan zijn wij daar vanzelfsprekend graag toe bereid. 

Met vriendelijke groet. 

 

Bernard Felix 

Voorzitter  

Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder 


